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ZAPISNIK 

SA 26. SJEDNICE VMO PODMURVICE 
 
održane dana 29. rujna 2021. (srijeda) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Podmurvice, 
Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Jadranka Žikić, predsjednica VMO  
- Ivan Sviderek, zamjenik predsjednice VMO 
- Tomislav Bucić, član VMO  
- Emil Lebl, član VMO 
- Aleksandra Lovrić, članica VMO  
- Đulijana Desanti 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

-  
 
Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice VMO Podmurvice održane 25. kolovoza 2021. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Jadranka Žikić i predložila sljedeći dnevni red: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rebalans Financijskog plana za 2021. godinu 
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
 
AD – 1  

Zbog nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane COVID-19 a sukladno Odluci o nužnim 

epidemiološkim mjerama i preporukama radi sprečavanja prijenosa bolesti COVID-19 putem 

okupljanja i Uputama Odjela za gradsku samoupravu i upravu, Vijeće je raspravljalo da se od 

planirane programske aktivnosti – Ekološka akcija za koju je bilo osigurano 11.520,00 kn u cijelosti 

odustane.  

Rebalansom su primijenjene planirane pozicije Financijskog plana MO Podmurvice za 2021. 

godinu kako slijedi: 

 pozicija PRO 2497 (materijal i dijelovi za tekuće i inv.održ.) e sa 4.500,00 kn umanjuje na 

0,00 kn 

 pozicija PRO 2498 (komunalne usluge) se sa 3.300,00 kn umanjuje na 0,00 kn 

 pozicija PRO 2502 (reprezentacija) se s 10.720,00 kn umanjuje na 7.700,00 kn 



 pozicija PRO 2503 (ostali nespomenuti rashodi poslovanja) se s 7.950,00 kn umanjuje na 

7.250,00 kn 

                

Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da odustaje od realizacije programske aktivnosti 

Ekološka akcija te se donosi i usvaja Rebalans Financijskog plana Vijeća MO 

Podmurvice za 2021. godinu smanjen za 11.520,00 kn. 

 

AD – 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 

AD – 2 – 1  

U Ulici Plase još uvijek nije saniran ivičnjak na zavoju kod rampe.   
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti upit TD Rijeka promet. 
 
AD – 2 – 2  
Stepenice J. Pančić su puno komunalnog otpada i lišća te stepenice koje vode iz Vukovarske ulice 
prema Karlovačkoj. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev OGU za komunalni sustav. 
 

AD – 2 – 3    
Stanari se žale da nakon pražnjenja spremnika za komunalni i selektivni otpad ostaje oko istih sve 
puno smeća, a djelatnici KD Čistoća iza sebe ne pometaju.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti prigovor KD Čistoća. 
 
AD – 3 – RAZNO 
AD – 3 – 1  
Sa djelatnicom OGU za urbanizam, Majom Lakoš Hlavica obavljen je pregled predloženih lokacija za 
postavljanje spomen ploče veteranima Domovinskog rata. Predložene su dvije lokacije: park u 
Bribirskoj ulici južno od kbr. 7 i 9 te lokacija koja se čini najadekvatnija u Vukovarskoj ulici na zelenoj 
površini kod pješačkog prijelaza između kućnih brojeva 114 i 116. 
Pregledana je lokacija za postavu jarbola u Ulici Branima Markovića i u načelu je dogovoreno mjesto 
za postavu, a naknadno ćemo dobiti pismeno odobrenje.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 

Sjednica je završila u 19 i 15 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                                    Predsjednica Vijeća MO:                                                                                               
                                              
                                                                         
                       Đulijana Desanti                                                                       Jadranka Žikić 
 
 

 



 

 


